
Höstmöte/Medlemsmöte i PRO Sköns Södra 2022 -11 -22 kl.13.00  
   i Hagakyrkans festlokal. 

Ordförande Evert Nederberg hälsade alla välkomna till höstmötet. Det var 61 medlemmar som kom 
trots det dåliga vädret och som säkert bidrog till att fler inte kom. 
Evert hälsade dagens föreläsare, Nicklas Säwén från Sundsvalls Kommun, speciellt välkommen.

Nicklas talade om Kommunala pensionärsrådet (KPR) och deras uppgift samt om äldreboenden och 
trygghetsboenden. Han talade om utbyggnad av fler bostadsrätter och hyresrätter och om utbyggnad 
av äldreboenden i Haga och på Alnö samt att det finns även andra boendeformer. Han nämnde även 
medicin för äldre före och efter pandemin m.m. 
Därefter blev det en frågestund med många frågor som Nicklas Säwén besvarade. 
Evert tackade Nicklas med några skraplotter och Nicklas fanns kvar under kaffestunden ifall någon 
ville ställa någon ytterligare fråga. 
Efter Nicklas föreläsning tog vi en fikarast med gott kaffe och en god smörgås. 

§80 Mötets öppnande
Ordförande Evert Nederberg förklarade höstmötet öppnat. På höstmötet beslutas om 
Verksamhetsplan, Budget och medlemsavgift för 2023. 

§81 Fastställande av dagordning
Beslut: Föreslagna dagordningen godkändes och fastställdes.

§82 Val av två justerare
Christer Höglund och Arne Hellgren är föreslagna.
Beslut: Christer Höglund och Arne Hellgren valdes till justerare.

§83 Nya medlemmar och tackkort
Fyra nya medlemmar godkändes och hälsades välkomna. 
Ulla Nyström, Tommy Eriksson,Göran Lundberg, Berith Franzén, Kerstin Lannerhjelm .
Tackkort har kommit från Stig Löf.

§84 Aktivitetsansvariga
a. Studier: Evert sa att pågående cirklar fortsätter framtill juluppehållet och fortsätter efter 

nyår. Han nämnde att det är problem med vävstugan. Vår nuvarande lokal är uppsagd och 
vi har trots försök  ännu inte hittat en ny lämplig lokal och uppmanade mötet att försöka 
hjälpa till det behövs en lokal 80-100 m2. Evert frågade om någon har förslag på nya 
cirklar t.ex. läsecirkel eller något annat. Förslag kom om datorutbildning. Evert svarade att 
det har påbörjats för styrelseledamöter och den skall fortsätta för övriga intresserade med 
ca, 8-10 personer per omgång.

b. Resor:  Reseledarna presenterade våra resor som börjar med Julbordskryssning med Lönns 
Buss och M/S Cinderella den 7 -8 december 1050:-. 

Iggesundsrevyn 20/1 -23 770:- Kontakta Börje Persson tel. 070-939 42 26 för anmälan och 
information före den 22 /12.

Norge resan 5dagar 16-20 maj-23 Anmälan till Birgith Bäckström tel. 070-281 90 73. 
Pris 8 595:- Alla resor finns beskrivna på vår hemsida med information.



c.  Kontaktombudsverksamheten: Ingen verksamhet det här året ut. 

d.  Festkommittén: Välkommen till Julfest den 9 /12 kl.14.00 i Hagakyrkans festlokal 135:-
Anmäl till Kerstin Hedin före den 30 November. Swich 123 417 75 80  eller bankgiro
291-2285. 

e. Friskvård/studiebesök: Uppehåll. 

f. Café Bosvedjan: Kjell-Åke Östling meddelade att den 1/12 kl.13.00 kommer 
Skönsångarna och underhåller med lite julstämning. Anmälan till Fia tel.070-698 43 67 
Fika 50:- 

g. Kulturverksamheten: Ingen aktivitet för närvarande.

h. PRO-bio: Roland informerade om att i morgon den 23/11 visas filmen ”Kärleksbevis” på 
Drakstaden. Kaffe med smörgås kl.12.30 filmen börjar kl.13.00 pris 110:- 

§85 Höstmötets beslut gällande 2023:
a. Beslut om verksamhetsplan

Beslut: Mötet godkände verksamhetsplan för 2023. Den föreslagna verksamhetsplanen 
delades ut vid entrén för genomläsning. 

b. Beslut om årsavgifter
Beslut: Mötet tog beslut om oförändrad årsavgift.

c.     Beslut om budget    
Kassör Gunnel Edelsvärd redogjorde om hur budgeten kommer att se ut 2023.
Beslut: Mötet godkände nästa års budget.

§86 Valberedningen har ordet: Ingen valberedare var närvarande.

§87 Övriga ärenden  Evert meddelade att det är terminavslutning på vinprovningen och att det 
finns plats för några till. Det är den 28/11 prata med Evert.

§88 Övriga frågor och funderingar från medlemmar  Inga frågor. 

§89 Nästa medlemsträff 31/1 -23

§90 Avslutning 
Ordförande Evert Nederberg avslutade mötet och tackade för idag. 

Nu blev det dragning på Rolands lotteri, som var ett brödlotteri men det fanns även många 
andra vinster. 

Vid protokollet 22/11 -22 

Folke Lundell Evert Nederberg Christer Höglund Arne Hellgren
Sekreterare Ordförande Justerare Justerare


